



ICMSS 2019
 2019 3rd International Conference on Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences
 2019年第三届管理工程、软件工程与服务科学国际会议
 Jan. 12-14, 2019 Wuhan University, Wuhan, China
 中国武汉·武汉大学

Supported By



[Home / 主页](#)

[Committees / 组委会](#)

[About ICMSS / 大会信息](#)

[Author's Guide / 作者指南](#)

[Attending / 参会指引](#)

[History / 往届会议](#)

Main Navigation ▼



ICMSS 2019
 2019 3rd International Conference on Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences
 2019年第三届管理工程、软件工程与服务科学国际会议
 Jan. 12-14, 2019 Wuhan University, Wuhan, China
 中国武汉·武汉大学

Supported By



to provide a forum for the presentation and discussion of emerging Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences and for professional interactions. Additionally, it serves as a conduit for channeling advanced technology to the regional industry.

On behalf of the conference's various committees, it is our pleasure and honour to invite and welcome you as a participant in ICMSS 2019 in Wuhan, China.

In addition to the high technical standard expected of this conference, we aim to give all participants a real taste of the true Chinese culture in the beautiful Wuhan. The dedicated conference teams are currently working hard on making this conference not only intellectually stimulating but also an unforgettable pleasant experience.

We look forward to welcome you in ICMSS 2019 and wish you a fruitful and enjoyable stay in Wuhan.

ICMSS会议已于17年和18年连续在武汉大学学术交流中心成功举办，感谢大家的参与。2017年和2018年ACM会议论文集都已成功出版并被EI核心检索。

同时欢迎大家参加2019年第三届管理工程、软件工程与服务科学国际会议，该会议由武汉大学，中国地质大学(武汉)计算机学院，The Asia Society of Researchers (ASR)等联合支持。本次会议将再次于2019年1月12-14日在中国武汉大学学术交流中心召开。

仅代表大会组委会，欢迎各界人士参加这次盛会，并领略美丽的武汉。

ICMSS 2019 Organizing Committees

About Paper Publication

ICMSS 2019 conference proceedings will be published in the International Conference Proceedings Series, and submitted for Ei Compendex and Scopus Index like the past two years.

大会录用论文将如前2年一样，收录到ICMSS会议论文集，该论文集被Ei核心检索。ICMSS 2017和2018论文集都已被Ei核心和Scopus检索。
[\(了解更多\)](#)

ICMSS 2018 Conference Proceedings (ISBN: 978-1-4503-5431-8) [\(Read More\)](#)

ICMSS 2017 Conference Proceedings (ISBN: 978-1-4503-4834-8) [\(Read More\)](#)

Latest News!

Oct. 1, 2018. Good News!

Considering some authors' requests, the submission deadline has been extended to **Nov. 1, 2018**. Welcome you to submit your paper.
 会议投稿截止时间延期到**11月1号**，欢迎各位老师同学投稿！

September 28, 2018. Good News!

Considering many authors' requests, the submission deadline has been extended to **Oct. 1, 2018**. Welcome you to submit the paper!

July 11, 2018. Good News!

ICMSS 2018 Conference Proceedings has been indexed by [Scopus index](#).

June 20, 2018. Good News!

ICMSS 2018 Conference Proceedings has been indexed by [Ei Compendex](#) within 6 months after the conference.

April 11, 2018. Good News!

ICMSS 2018 Conference Proceedings has been included in **ACM Digital Library**. [Click](#)

13 June, 2017. Good News!

ICMSS 2017 has been indexed by [Ei Compendex](#) and [Scopus](#). [Click](#)

23 March, 2017. Good News!

ICMSS 2017 has been included into **ACM Digital Library**. [Click](#)

Supported By



[ICMSS-中文页面](#)

CALL FOR PAPERS

Invitation to Participate in an intellectually stimulating conference & experience the Wuhan City.

Download Call for Papers



Submit your paper here:

投稿地址



Submission Schedule:

请留意投稿截止日期:

1 Nov. 2018 / 11月1日

Deadline for submission of full paper/Abstract

投稿截止日

25 Nov. 2018 / 11月25日

Notification of acceptance with electronic publication instruction

发放录用通知书

10 Dec. 2018 / 12月10日

Deadline for final manuscript

终稿提交日期

10 Oct. 2018 / 10月10日

Early Bird Deadline

早鸟价注册截止

Conference secretariat:

Ms. Caroline Miu

Tel: +86-13258-11111-7

Email: icmss_icmss@163.com

© Copyright 2019 ICMSS. Wuhan, China